
         Zápisnica 
z 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

zo dňa 25.3.2022 
Prítomní poslanci:  
Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, Štefan Lenard 
Adriana Dziaková – hlavná kontrolórka 
Neprítomní poslanci: Ľubomír Antolík, Ján Kešeľ 
Hostia:  -  
K bodu 1. - Otvorenie: Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov a poslankyne a 
skonštatoval, že zo 7 poslancov je prítomných 5, čiže obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Za zapisovateľku starosta určil referentku obce Vieru Chomovú.   
Za overovateľov zápisnice určil poslancov: 

−Mischurovú Katarínu  

−Lenarda Štefana 
Návrh programu rokovania prečítala poslankyňa Katarína Mischurová. Starosta obce sa opýtal, či má 
niekto návrh na doplnenie alebo zmenu programu rokovania. Všetky materiály dostali poslanci OZ 
elektronickou formou v dostatočnom časovom predstihu.  
 
Program rokovania: 1, Otvorenie 
   2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
   3, Interpelácie poslancov                                            
                                           4,     Oboznámenie poslancov OZ so súhlasom starostu poskytnutia fin.    

prostriedkov SZUŠ mimo schváleného VZN 
 5, Správa o kontrolnej činnosti a o výsledku kontrol za r. 2021 
   6, Vyhodnotenie Cedačnej zmluvy – vodovod – prívodný rad 
   7,  Žiadosti podané na ocú 
   8,  Rôzne: a, určenie termínov na kultúrne podujatia podľa situácie 
       b, zriadenie stojana na urny na cintoríne 
   9,  Rekapitulácia uznesení 

   10,          Záver 
Hlasovanie č. 1, 
Za: 5 poslancov / Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, 
Štefan Lenárd/ 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0 
Nehlasoval: 0 
Program rokovania bol jednomyseľne schválený. 
 
Pán starosta doplnil program rokovania o body: 1, Projekt DOM.ov – samovýstavba rodinných domov 
MRK - predloženie variantov. 2, Prerokovanie návrhu uznesenia ohľadne spôsobu prevodu vlastníctva 
nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
 
Hlasovanie č. 2, 
Za: 5 poslancov / Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, 
Štefan Lenárd/ 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0 
Nehlasoval: 0 
Poslanci OZ schválili doplnené body do rokovania. 
Program rokovania po doplnených bodoch: 
  
 



Program rokovania: 1, Otvorenie 
   2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
   3, Interpelácie poslancov                                            
                                           4,     Oboznámenie poslancov OZ so súhlasom starostu poskytnutia fin.    

prostriedkov SZUŠ mimo schváleného VZN 
 5, Správa o kontrolnej činnosti a o výsledku kontrol za r. 2021 
   6, Vyhodnotenie Cedačnej zmluvy – vodovod – prívodný rad 
   7,  Žiadosti podané na ocú 
   8,  Rôzne: a, určenie termínov na kultúrne podujatia podľa situácie 
       b, zriadenie stojana na urny na cintoríne 

                                           9,  Projekt DOM.ov – samovýstavba rodinných domov MRK, predloženie  
variantov.  

10 Prerokovanie návrhu uznesenia ohľadne spôsobu prevodu vlastníctva 
nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

                11,         Rekapitulácia uznesení 
                12, Záver 
 
Pristúpilo sa k prerokovaniu jednotlivých bodov programu. 
 
K bodu č. 2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí. Starosta obce skonštatoval, že úlohy 
a uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí sa priebežne plnia. 
 
K bodu č. 3, Interpelácie poslancov. 
Poslankyňa Marcinová navrhla vykonať údržbu multifunkčného ihriska, na čo jej starosta obce 
odpovedal, že tento týždeň sa rozsiahlejšia údržba ihriska vykonala. Bývalý poslanec Michal Tomto 
s členom MOPS pánom Horváthom zrealizovali spomínanú údržbu. 
 
K bodu 4, Oboznámenie poslancov OZ so zasadnutia finančnej komisie o doporučení poskytnutia fin. 

prostriedkov pre SZUŠ za rok 2021 /Súkromná, základná umelecká škola/ mimo 
schváleného VZN. 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku 
pre súkromnú základnú umeleckú školu mimo schváleného Všeobecne záväzného nariadenia. V roku 
2019 bol poskytnutý príspevok v sume: 5 824,73 €, v roku 2020 v sume 16 311, 88€ a v roku 2021: 
10 000€. Doplatky dotácii boli poskytnuté na základe žiadostí SZUŠ. Keďže žiadosti boli predložené 
obci až po schválení výšky príspevkov na nasledujúci rok formou VZN, starosta o doplatku nad rámec 
platného VZN rozhodol po doporučení finančnej komisie, ktorú tvoria všetci poslanci obecného 
zastupiteľstva. Dôkazom toho je priložená zápisnica zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa  
28. 12.2021.  Starosta svoj súhlas vyjadril aj písomne na jednotlivých žiadostiach. Poslanci Obecného 
zastupiteľstva zobrali tento bod na vedomie. 
 
K bodu č. 5, Správa o kontrolnej činnosti a o výsledku kontrol za r. 2021. 
Hlavná kontrolórka predložila správu o kontrolnej činnosti a o výsledku kontrol za r. 2021 a zároveň 
k nej podala krátky výklad. Prítomní poslanci zobrali tento bod na vedomie. 
 
K bodu č. 6, Vyhodnotenie Cedačnej zmluvy – vodovod – prívodný rad. 
Tento bod rokovania sa prenechal na prejednanie na nasledujúce zasadnutie, nakoľko je potrebné zistiť, 
či bývalé vedenie malo oprávnenie k podpisu takejto Zmluvy a či je na to v roku 2001 prijaté uznesenie. 
 
K bodu č. 7, Žiadosti podané na ocú. 
Žiadosť, podanú na obecný úrad prečítala referentka obce. Žiadosť sa týkala zriadenia novej vodovodnej 
prípojky alebo opravy, nakoľko pôvodná je v havarijnom stave. Obecné zastupiteľstvo žiadosť 
neschválilo, nakoľko vodovodná prípojka nie je vlastníctvom obce. Je vlastníctvom majiteľa 



nehnuteľnosti. Obec alebo Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. spravuje a údržbu vykonáva 
na prívodnom rade. 
Hlasovanie č. 3, 
Za: 5 poslancov / Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, 
Štefan Lenárd/ 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 8, Rôzne: a, určenie termínov na kultúrne podujatia podľa situácie. 
Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s niekoľkými kultúrnymi podujatiami počas roka 2022. A to: Deň 
matiek, Odklínanie dreva – rezbárstvo a varenie guľášu, avšak aj to záleží od celkovej situácie.  
Rôzne b, starosta navrhol zrealizovať na cintoríne stojan na urny. Obecné zastupiteľstvo tento návrh 
schválilo.  
Hlasovanie č. 4, 
Za: 5 poslancov / Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, 
Štefan Lenárd/ 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0 
Nehlasoval: 0 
Starosta obce pripomenul, že na knižnej publikácii o obci Bačkov, ktorú napísal pán PhDr. Ján Dudič 
vykonal grafickú úpravu pán Pavol Petráš, obyvateľ obce Bačkov. Starosta navrhol finančné 
ohodnotenie. Na sume sa dohodne so samotným pánom Petrášom. Ďalej pán starosta spomenul 
poslancom potrebu zakúpiť do miestneho parku siete na stojanoch na nohejbal. Suma je približne cca 
500,- €. 
 
K bodu č. 9, Projekt DOM.ov – samovýstavba rodinných domov MRK, predloženie variantov.  
Obec Bačkov sa ešte v roku 2020 zapojila do projektu DOM.ov- Ide o program svojpomocnej výstavby 
nízkonákladových rodinných domov. Jedná sa o riešenie bývania obyvateľov obce Bačkov z komunity 
MRK. Úlohou obce v rámci tohto projektu je pripraviť lokalitu na výstavbu nízkonákladových rodinných 
domov   a participovať na vybudovaní základnej infraštruktúry/ komunikácie, voda, elektrina/. Ďalšou 
podmienkou účasti v projekte je zabezpečenie Terennej sociálnej práce, ktorej úlohou je sprevádzanie 
klientov v procese sporenia, čerpania a splácania mikropôžičky a všetkých činnostiach týkajúcich sa 
realizácie projektu. Nezisková organizácia „Projekt DOM.ov“ vypracovala dva varianty riešenia 
na rozparcelovanie pozemkov pre zamýšľanú výstavbu. Prvý variant počíta s riešením výstavby 
siedmich nízkonákladových rodinných domov a druhý s výstavbou deviatich. Poslanci po krátkej 
rozprave schválili navrhnutý variant č. 1. – výstavbu sedem domov. Parcely na výstavbu budú 
rozmiestnené na pozemkoch, ktoré obec odkúpila od pána Kordiaka, pani Bánovskej a pána Fecka. 
Záujemcovia si pozemky od obce odkúpia.  
Hlasovanie č. 5, 
Za: 5 poslancov / Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, 
Štefan Lenárd/ 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 10, Prerokovanie návrhu uznesenia ohľadne spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľného 
majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
V roku 2019 obec pristúpila k prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa podľa ust. § 9a ods. 8 písm. e zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov. Zostalo nevysporiadaných 2 m2 na pozemku parc. číslo 23/5 – zastavané plochy 



a nádvoria zapísané na LV 482, katastrálne územie obce Bačkov pre kupujúcich Renáta Tipanová, 
trvale bytom: Bočná 249/24, 076 61 Bačkov.  
 
 
Hlasovanie č. 6, 
Za: 5 poslancov / Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna Senyková, 
Štefan Lenárd/ 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0 
Nehlasoval: 0 
 
 
 
Pristúpilo sa k rekapitulácií uznesení, ktoré prečítala referentka obce, zároveň zapisovateľka. Pán 
starosta poďakoval prítomným poslancom za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil. 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: poslanci: Ing. Katarína Mischurová..................................... 
 
             Štefan    Lenard        ...................................... 
 
 
 
 
 
 
         Jozef Nemčík 
         Starosta obce 

 


